
Besluitenlijst commissievergadering Ruimtelijke Ordening en 
Projecten

d.d. 11 januari 2023

Deze besluitenlijst wordt na de vergadering door de griffie verzorgd en bevat de politieke conclusies en 
toezeggingen van de vergadering, voor wat betreft de punten die op de agenda stonden. Deze besluitenlijst wordt 
verspreid onder de raadsleden, commissieleden, de leden van het college van burgemeester en wethouders en 
andere belangstellenden binnen de organisatie. Voor deze agendapunten wordt, naast de besluitenlijst, ook een 
verslag gemaakt. Nadere inlichtingen kunnen worden ingewonnen bij de griffie, 
tel. 6292479 en email griffie@hilversum.nl

Agendapunt Advies van de woordvoerders in de commissie
1. Vaststellen agenda De agenda is ongewijzigd vastgesteld. 
2. Mededelingen voorzitter Geen
3. Mededelingen, toezeggingen, 

prioriteitenagenda wethouder 
Walters

Geen mededelingen. Desgevraagd geeft wethouder Walters een 
korte toelichting over een portefeuillehoudersoverleg in de Regio.

4. Beeldvorming Concept 
Omgevingsvisie

Over dit onderwerp zijn beeldvormende vragen aan de 
portefeuillehouder gesteld. 

5. Oordeelsvorming Concept 
Omgevingsvisie

Dit onderwerp is oordeelsvormend behandeld. Belangrijke 
gespreksthema’s waren daarbij onder meer autobezit, veiligheid, 
verdeling van welvaart, energietransitie/klimaatdoelen, 
kansengelijkheid, bouwhoogtes, participatie (bijvoorbeeld bij de 
gebiedsagenda’s), realisme van gestelde doelen.

Wethouder Walters vraagt of het klopt dat de onderwerpen die in 
het stadsdebat aan de orde zouden moeten komen de volgende 
zijn: autobezit, energietransitie en bouwhoogte. De commissie 
geeft aan daar nu nog geen uitsluitsel over te kunnen geven. In 
ieder geval wordt voor de organisatie van het stadsgesprek aan de 
wethouder meegegeven dat niet enkel aan de inwoners gevraagd 
moet worden wat men wil voor Hilversum, maar dat daarbij ook 
uitleg en informatie moet worden gegeven over de keuzes die 
gemaakt moeten worden.

Advisering (aan de raad): 
De woordvoerders achten het voorstel in meerderheid rijp voor 
behandeling in de raad en geven aan dat het voorstel met debat 
kan worden behandeld. DH acht het voorstel niet rijp voor 
behandeling in de raad en BVNL twijfelt daarover.

Voor de exacte weergave van de behandeling van alle agendapunten wordt verwezen naar het 
schriftelijke verslag van de vergadering. Ook wordt het audioverslag op de website bij de vergadering 
geplaatst en is de live-stream terug te zien via de website van de gemeente.


